

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

2. Februar 1702

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

January 69

30. g. Iudic. xiii. 6. If thou wilt offer
a burnt offering, thou must offer it
unto the Lord; melius reservecitur, If
thou wilt offer a burnt offering to
the Lord, offer it; nam angelus reus,
bat cibum, et in cibis non offerrebat
ipso tanquam sacrificium

mirum quid quid in ver. 18. 1853. vertitur
sever. quoniam mirabile significat
et maiorem emphaſin habet, denotans
mirabilem essentiam angeli Dei. ove
16. d. 100

2. Righteousness is an agreeableness
to the Law, and when the whole frame
of our mind is brought to a conformity
of that law, which is light and truth in
the innermost center of our soul, so that
that light hath overcome the darkness
or Satanical principle, which makes up the
old man, or the body of dead, then we receive
peace with God, and joy in the holy ghost,
dwelling in God and God in us, which is
that glory, or restoration of the divine image
where there is

February
Feb. 17. Decembris

דורה בדין מר
אמה בלחם

שכך ששחור, כשכך כשכך